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08 Nisan 2008 tarihinde TKİ-ETİ MADEN 
ve MTA İşyeri Toplantıları yapılmıştır.

Yönetim Kurulu Üyelerinin katıldığı İş-
yeri toplantıları, 08 Nisan 2008 tarihin-
de TKİ-ETİ MADEN ve MTA işyerlerinde 
gerçekleşmiştir.

Toplantılarda, geçtiğimiz dönemde ve 
Genel Kurulda verilen katkılar için İşyeri 
temsilcileri ve Oda üyelerine teşekkür 
edilmiş ve yeni döneme ilişkin görüşleri 
alınarak, işyerlerindeki sorunlar payla-
şılmıştır.. 

İşyeri temsilciliklerinin de belirlendiği 
toplantılarda, temsilcilerimizin ve üye-
lerimizin, oda çalışmalarına daha fazla 
katılım,katkı ve zaman ayırması gerekti-
ği konusunda fikir birliğine varılmıştır.

Genel Merkez ve Şubeler Toplantı-

sı, 12 Nisan 2008 tarihinde Ankara‘da 

gerçekleştirildi. 41. Dönem Çalışma 

Programı, Bölge ve İl Temsilcilikleri Ça-

lışmaları, Genel Kurul kararları ve öneri-

leri, Kongre ve Sempozyum Takviminin 

belirlenmesi,Üye aidat borçlarının tah-

sili, Örgütlenme-Üniversite İşyeri tem-

silcilikleri - Öğrenci Örgütlülüğü, Üye-

lerin Ferdi Kaza sigortası yapılması ve 

Maden-Bis konularında Şube Yönetici-
leriyle görüş alış verişinde bulunulmuş 
ve öneriler dile getirilmiştir. 

Odamızın dönem içinde yapacağı ça-
lışmalarının tespitine yönelik toplantı, 
saat 19‘da sona ermiştir. 

 Toplantı sonrası bir yemek düzenlene-
rek, Şube Yönetim Kurulu üyelerimizin 
sıcak bir ortamda birbirleriyle daha çok 
kaynaşmaları sağlanmıştır.

Odamız Danışma Kurulu toplantısı, 13 
Nisan 2008 tarihinde  Ankara‘da Eğitim 
Merkezinde gerçekleştirilmiştir. Da-
nışma kuruluna 50 üyemiz katılmıştır. 

Saat 11‘de başlayan toplantıda; Divan 
oluşumunun ardından Oda yönetimi 
adına Oda Başkanı Mehmet TORUN bu 
döneme ilişkin kısa bir konuşma yapmış 
ve Yönetim Kurulu Üyesi Nejat TAMZOK 
“41.Dönem Çalışma Programı, Bölge ve 
İl Temsilcilikleri Çalışmaları, Genel Kurul 
kararları ve önerileri, Kongre ve Sem-
pozyum Takviminin belirlenmesi” gibi 
konuları içine alan bir sunum gerçek-
leştirmiştir. Daha sonra söz alan üyeler, 
görüşlerini açıklayarak eleştiri ve öneri-
lerini dile getirmişlerdir.

Odamızın gelecekteki çalışmaları için 
çok verimli geçen  toplantı, saat 16 ‘da 
sona ermiştir. 


